
21-2-2022

Schriftelijke vragen in het kader van artikel 44.

Op 6-7-2021 is er tijdens de raadsvergadering een motie in stemming 
gebracht mbt handhaving APV Rijswijk op deelscooters. De motie riep 
u op:  Om per omgaande foutgeparkeerde deelscooters net zo te 
gaan behandelen als een ieder ander voertuig die in overtreding is 
met onze vastgestelde APV.( Bekeuren en of wegslepen bij een 
overtreding)  

De motie is door het hoogste orgaan binnen de gemeente, de 
gemeenteraad  met een ruime meerderheid  aangenomen. (19 voor 
en 11 tegen)
Zie bijlage.

De fractie van Rijswijks-Belang heeft de volgende vragen:

1: Hoeveel foutgeparkeerde  deelscooters zijn er bekeurd of 
weggesleept door u in Rijswijk vanaf de aangenomen motie op  6-7-
2021 tot heden?

2: Hebben deelscooters/ aanbieders/ gebruikers ontheffing van onze 
Rijswijkse APV?

3: Bent u het met de fractie van Rijswijks-Belang eens zolang u niet 
optreedt tegen foutgeparkeerde deelscooters, het probleem nooit zal 
verdwijnen?



4: Wat vindt u er zelf van dat er dagelijks voetgangerspaden / 
zebrapaden worden geblokkeerd door deelscooters?

5: Op 18-2-2022 is er netjes een melding gemaakt via mijn gemeente 
app van een aantal deelscooters die de weg blokkeerde, daar waar 
minder valide en invalide mensen niet door konden. ( zie bijlage)

Op 19-2-2022 geeft u een reactie dat u de melding heeft doorgezet 
aan Felyx, zij gaan zorg dragen dat deze situatie wordt opgelost.
Zie bijlage.

Waarom heeft u niet volgens de APV opgetreden?

Dat was toch de afspraak?

6: Bent u bereid om uw eigen APV te gaan naleven ? Artikel 5:12 en 
2:10 zo nee, waarom niet ?

7: In hoeverre overweegt het college om net als gemeente DenHaag 
geen nieuwe aanbieders van deelscooters meer toe te staan?

8: Welke toezegging kan/ gaat u nu doen mbt naleven APV om nog 
überhaupt serieus genomen te willen worden?
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